

Industrial Complex: 6th of Oct. City, 6th Industrial Zone, Oasis Road
P.O. Box: 32 October (North Branch) **Phone:** (02) 38164330
Fax: (02) 38164444
Hot Line (Sales Dept.): 19697

المجمع الصناعي: مدينة ٦ أكتوبر - المنطقة الصناعية السادسة - طريق الواحات
ص.ب: ٣٢ أكتوبر شمال تليفون: ٣٨١٦٤٣٣٠ (٠٢)
فاكس: ٣٨١٦٤٤٤٤ (٠٢)
الخط الساخن للمبيعات: ١٩٦٩٧

Cairo, 25 July 2026

القاهرة 25 يوليو 2026

TO: EGX

Disclosure Department

Dear Sir,

السادة / البورصة المصرية

قطاع الإفصاح

تحية طيبة وبعد،

Subject: The outcomes of the Sale of Certain Non-Core Assets Through Public Auction

الموضوع: بخصوص نتائج المزادات الخاصة بطرح بعض الأصول غير المستغلة للبيع

With reference to the above, the Company would like to clarify that the outcomes of the auction sessions represent preliminary procedural steps and do not, by themselves, constitute the final completion of any sale transaction. Such outcomes remain subject to the completion of the Company's internal procedures and the issuance of the necessary approvals and official resolutions in accordance with the Company's applicable governance framework.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، تؤكد الشركة أن نتائج جلسات المزادات تمثل إجراءات أولية ولا يترتب عليها بذاتها إتمام عمليات البيع أو انعقادها بصورة نهائية، وإنما تخضع للمراجعة واستيفاء الإجراءات الداخلية والحصول على القرارات والموافقات اللازمة وفقاً للوائح الشركة.

Accordingly, the Company will disclose the outcome of any auction once it results in official resolutions or approvals requiring disclosure, immediately upon their issuance and approval by the Company's competent authority, and in accordance with the applicable Listing and Disclosure Rules.

وعليه، ستقوم الشركة بالإفصاح عن نتائج أي من المزادات متى تترتب عليها صدور قرارات أو موافقات رسمية تستوجب الإفصاح، وذلك فور صدورهما واعتمادها من السلطة المختصة بالشركة، ووفقاً لقواعد القيد والإفصاح المعمول بها.

This approach shall apply to all auctions relating to the sale of the Company's assets that may be conducted during the upcoming period.

ويسري هذا النهج على جميع المزادات الخاصة ببيع الأصول التي تعتزم الشركة طرحها خلال الفترة المقبلة.

Mohamed Abdul Rahman Ahmed
Investor Relation Manager



محمد عبد الرحمن احمد
مدير علاقات المستثمرين